
Referat af åben bestyrelsesmøde d. 21.2.2023 på Tavlhøj

Lene bød velkommen til 13 beboer, som var mødt op til bestyrelsesmødet.

Lene fremlagde formandens beretning.

Hun har været til formandsmøde i oktober og deltog i kursuset for nye 
bestyrelsesmedlemmer. 
Vi havde juletræstænding i slutningen af november.
Der er flyttet nye beboere ind i nr. 7. Velkommen, vi håber du/I falder godt til.

Sofie Amailiegården renoveres.

3 – 4 afdelinger i Boli-nu er uden bestyrelsesmedlemmer. Både formand og 
bestyrelsesmedlemmer. Hovedbestyrelsen har fokus herpå og arbejder på ideer til 
hvordan man kan gøre bestyrelsesarbejdet mere attraktivt..

Der har været forespørgsel på om man må udskifte badeværelser. Det må man ikke på 
nuværende tidspunkt. Vi råder til at man kontakter Boli.nu angående nuværende regler, 
såfremt man påtænker dette. 
Der er lavet screening over afdelinger, der inden for de 5-7 skal i gang med en eller anden 
form for renovering og der er Blåbærparken ikke i blandt.

Lene har været til orienteringsmøde på Kryb-i-ly Kro angående ombygning af 
motorvejsafkørslerne i Taulov. Yderligere oplysninger kan findes på Vejdirektoratets 
hjemmeside, hvor man i søgefeltet skriver Taulov. 

Der er igen set rotter på Blåbærvej – især på skråningen ud mod Adelvej. Der er taget fat i 
Boli.nu og de har bestilt en rottefænger.

Vi er flere gange blevet rost for affaldssortering i containerne. MEN nu trænges der til en 
opstramning !!
Pap skal gøres fladt, så der er plads til mest muligt i containeren. Der sorteres forkert i de 
andre containere også. Der opfordres på det kraftigste til at vi sorterer korrekt, da det 
ellers koster afdelingen penge, hvilket betyder huslejestigning, hvis kommunen skal 
omsortere.

Kasse:   2.000,00 kr
Jubilæumsbeløb:  1.750,50 kr.

/Bestyrelsen


